
Zápisnica
Z 25.zasadnutia OZ, konaného dňa 23.apríla 2014 

______________________________________________________________________  

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce p.Róbert Bakyta.  Konštatoval, že sú prítomní
všetci poslanci: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  Ing.Daniel Zeleňák.
Poslanecký zbor je schopný rokovať, prijať VZN a právoplatne sa uznášať.
Ďalší  prítomní:  Ing.  Mária  Zaujecová  –  hlavný  kontrolór  obce,  Ing.Helena  Morvayová  –
ekonómka obce

Návrhová  komisia:  Ing.  Daniel  Zeleňák  ako  predseda,  Ing.  František  Nosek  a Mag.phil
Eduard  ako členovia.
Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Overovatelia zápisnice:  Ján Novák  a Juraj Minárik 
Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0
Program: 

1. Otvorenie
2. Kontrola uznesení
3. Správa nezávislého audítora
4. správa o výsledkoch následnej finančnej kontroly
5. Stanovisko k Záverečnému účtu obce Jarok za rok 2013
6. Záverečný účet obce za rok 2013
7. Správa o hospodárení tenisového klubu
8. Plán práce hlavného kontrolóra
9. Žiadosti 
10. Diskusia
11. Záver

K predloženému návrhu programu nemal nikto z poslancov pripomienky a bol jednohlasne
schválený.

K bodu č. 2/
__________  

Starosta obce prítomných informoval o plnení uznesení. Na mimoriadnom zasadnutí OZ sa
poslanci zaoberali rozšírenou stratégiou MAS VITIS. Uskutočnilo sa stretnutie štatutárov obcí
na VÚC, kde bola mapovaná ich problematika . Systém financovania z prostriedkov EÚ by sa
mal zmeniť.  Vyfinancovanie potrieb našej obce predstavuje čiastku 4,2 mil.  € na obdobie
rokov 2014 – 2020. Investície by mali  ísť do projektov životné prostredie a infraštruktúra,
školstvo a sociálne veci. Návrh  z našej obce už je odovzdaný.



Ďalej bol vydaný predbežný súhlas na odpredaj časti verejného priestranstva pre Petra Bíru
a manželku. Je vypracovaný GP a znalecký posudok – bude sa to riešiť v bode žiadosti.

                                                       Uznesenie č. 223/2014
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení informáciu starostu obce 
o plnení uznesení.

K bodu č. 3/
___________  

V obci bol vykonaný audit. Na OcÚ bola doručená správa nezávislého audítora. Poslanci ju
obdržali  spolu  s pozvánkou  na  rokovanie  OZ  domov  na  preštudovanie  (tvorí  prílohu
zápisnice) K predloženej správe nemal nikto pripomienky. Poslanci ju vzali na vedomie.
Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

                                                         Uznesenie č. 224/2014
Obecné zastupiteľstvo
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
berie na vedomie Správu nezávislého audítora 

K bodu č.4/
__________  

Správa  o výsledkoch  následnej  finančnej  kontroly  prečítala  kontrolórka  obce.  Uvedený
materiál bol poslancom doručený domov a tvorí prílohu zápisnice. Výsledky sú priaznivé.
Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

                                                       Uznesenie č. 225/2014
Obecné zastupiteľstvo
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
Berie na vedomie
Správu  o výsledkoch následnej finančnej kontroly



K bodu č. 5/
__________  

Kontrolórka  obce  prítomným prečítala  stanovisko k Záverečnému  účtu  obce  Jarok za  rok
2013. Aj tento materiál bol poslancom doručený domov a tvorí prílohu zápisnice.  Poslancom
objasnila niektoré položky. 
Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

                                                         Uznesenie č. 226/2014
Obecné zastupiteľstvo
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
Berie na vedomie
Správu  hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2013

K bodu  č. 6/
__________  

Záverečný  účet  obce  kopíruje  rozpočet  a aj  úpravy ktoré  boli  v priebehu  roka  schválené.
Predmetný materiál bol poslancom doručený domov . (tvorí prílohu zápisnice) Kontrolórka
obce poslancom podrobne objasnila jednotlivé položky záverečného účtu.  Poslanci nemali
k predloženému materiálu výhrady a bol jednohlasne schválený.
Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 227/2014
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje 
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  Záverečný účet 
obce za rok 2013 bez výhrad.

K bodu č. 7/
__________  

Starosta obce prítomným prečítal správu o hospodárení tenisového klubu. Bola slabšia sezóna,
ale aj napriek tomu majú pekný obnos financií v pokladni, za čo ich starosta obce pochválil. 
Prítomní mali k dispozícii pokladničnú knihu. Uvedený materiál tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 



                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 227/2014
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje 
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  Správu 
o hospodárení tenisového klubu.

K bodu č. 8/
__________  

Kontrolórka obce každoročne predkladá Plán práce.  (tvorí prílohu zápisnice) 

Uznesenie č. 228/2014
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
Plán práce hlavného kontrolóra na rok 2014 

K bodu č. 9/
__________

Na OcÚ bolo doručených niekoľko žiadostí:
- Žiadosť Mgr. Nemčekovej o udelenie súhlasu s vybudovaním prevádzky na pozemku 

parc.č. 632/7 ktorá bude zameraná  na výrobu studenej kuchyne a výrobu obloženého 
pečiva a studených jedál zhotovovaním z polotovarov. 
Starosta obce - Jedná sa o služby,  ktoré absentujú v obci, Žiadateľka sa informovala 
o podmienkach zriadenia aj na RÚVZ. Poslanci uvítali túto možnosť rozšírenia 
služieb. 

Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 229/2014
Obecné zastupiteľstvo
Dáva v zmysle § 4 ods. 3 písm. d) zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení súhlas  
k umiestneniu prevádzky Mel Star určenej na výrobu studenej kuchyne  na území obce – parc.
č.  632/7 k.ú. Jarok s výmerou do 40 m2.

- Žiadosť FC 31 Jarok Internacionáli (starí páni)vo výške 250,-€ na pokrytie nákladov 
na dopravu. 
J. Novák – dotácie sa poskytujú všetkým žiadateľom na základe zásluhovosti. Bolo by
preto vhodné, keby usporiadali nejakú akciu – napr. žiacky futbalový turnaj. To bolo 
vlastne aj stanovisko OR, ktorá doporučila sumu 150,-€. 
Jeho názor podporil aj Juraj Minárik, obec zdarma nemôže poskytovať prostriedky 
z rozpočtu, veď zdarma využívajú priestory TJ, vodu, elektrinu a pod.
Ing. Pavol Melo – dávame peniaze na rôzne iné aktivity,  bývalí futbalisti si to zaslúžia



J.Minárik – áno dávame na tanečné topánky, jazdectvo a pod. ale oni reprezentujú 
obec, nie je to zdarma.
Starosta obce objasnil, že tanečné topánky a jazdectvo je zo štátnych peňazí na 
voľnočasové aktivity detí, ktoré obec nezastrešuje,  v tom je rozdiel, dotácia pre FC 31
je z rozpočtu obce.
Ing.Nosek – reprezentujú obec 
Ján Novák, mali by sme si ujasniť, čo je reprezentácia obce, a stanoviť si presné 
pravidlá, peniaze dávať na základe zásluhovosti.
Návrh: 150 €  s podmienkou zorganizovania nejakej aktivity pre ostatných.

Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil. Eduard Novák
                          Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a Ing.Daniel Zeleňák
                    Zdržal sa: Ing. Pavol Melo
                    Proti:        0

Uznesenie č. 230/2014
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Dotáciu vo výške 150,.€ pre FC 31 Jarok Internacionáli na pokrytie nákladov na prepravu 
s podmienkou usporiadania jednej akcie pre ostatných občanov obce.

- Žiadosť za zachovanieAUS spoja s odchodom v nedeľu z Nitry o 14.30.  Bolo zvolané
jednanie za účasti žiadateľov, zástupcov prepravnej spoločnosti ARRIVA a obce. 
Prepravca argumentoval veľmi slabou vyťaženosťou spomínaného spoja. Za 
sledované obdobie  5 týždňov  prepravili týmto spojom 30 ľudí, čo je nerentabilné. Ak
chceme spoj zachovať, požadujú aby obec na tento spoj doplácala mesačne 100,-€. 
Starosta obce navrhol používať nízkokapacitný autobus. Momentálne prebieha tender 
na dodávateľa nízkokapacitných autobusov pre prepravcov. Po jeho skončení by sa 
situácia mohla vyriešiť . OR doporučila dovtedy dotovať sumou 100,-€ mesačne, aby 
bol uvedený spoj zachovaný.

 Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 231/2014
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Finančný príspevok vo výške 100,-€ mesačne pre prepravcu ARRIVA za účelom zachovania 
spoja, do doby, kým nebude použitý nízkokapacitný autobus.

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ bol daný predbežný súhlas na odpredaj časti verejného 
priestranstva uličná časť parc.č. 471/341 k.ú. Jarok o výmere 104 m2 a pri potoku parc.č. diel 
9  432/4 k.ú. Jarok 8 m2, spolu 112m2) pre Petra Bíru a manželku Luciu. Ing. Drahošom bol 
vypracovaný znalecký posudok, na základe ktorého bude stanovená cena za odpredaj. Podľa 
znaleckého posudkuč. 25/2014 je to 5,73€/m2, čo za 112m2 činí 641,76€ zaokrúhlene 640,-€.
OR navrhla schváliť odpredaj v za cenu stanovenú znaleckým posudkom, sú to mladí ľudia, 
zostanú v obci.
Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 



                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 232/2014
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje:

a) priamy predaj nehnuteľnosti  parc.č. 471/341 k.ú.  Jarok o výmere  104 m2 a diel 9
parc.č. 432/4 k.ú. Jarok o výmere 8m2. (spolu 112m2) 

b) kúpnopredajnú  zmluvu  o  predaji  nehnuteľnosti  v Obci  Jarok  –  pozemok  parc.  č.
471/341 k.ú. Jarok o výmere 104 m2 a diel 9 parc.č. 432/4 k.ú. Jarok o výmere 8m2
pre  Petra  Bíru  bytom  Jarok,  Hlavná  591/215  a  manželku  Luciu   rod.  Kozárová,
bytom Nitra,  Petzvalova  18,  za  cenu   640,-  €  stanovenú  znaleckým posudkom č.
25/2014   vypracovaným Ing. Jurajom Drahošom ,  Bellova 10,  Nitra.

c) konštatuje, že menovaní Peter Bíro a manželka Lucia sú  poslancom známi a nie sú
osobami  v zmysle § 9 ods.6 písm.a) - g) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Rôzne

Predseda komisie na ochranu verejného záujmu Jaroslav Melo informoval, že všetci volení 
funkcionári obce (starosta obce, riaditeľ ZŠ s MŠ Jarok a kontrolórka obce) podali v zákonnej
lehote majetkové priznanie.  

Starosta obce prítomných oboznámil o viacerých skutočnostiach:
- 15.5.2014  bude  vyhodnotenie  architektonickej  súťaže  (možnosť  ďalšej  výstavby

v Školskej ulici, úprava areálu školy...) V komisii má aj obec 2 svojich zástupcov. 
- Je pripravené nové VZN o odpadoch, ktoré bude jednotné pre všetkých 64 obcí, ktoré

sú členmi Ponitrianskeho združenia obcí pre separovaný zber a nakladanie s odpadmi.
Projekt nového systému  zberu odpadu bude spustený k 1.7.2014. Združenie má tiež
vypracovaný jednotný POH pre všetky členské obce. 

-  OR sa na svojom zasadnutí zaoberala otázkou rozšírenia MŠ, nakoľko neboli pokryté
požiadavky  na  umiestnenie  detí  v MŠ,  detí  pribúda.  Starosta  obce  už  v tejto  veci
jednal s vedením MŠ. Počty ešte nie sú uzatvorené, chýbajú posudky od psychológa,
po  ich  obdržaní  budeme  mať  presné  informácie.  Následne  sa  urobí  komplexná
analýza,  financovanie,  prijatie  nových  učiteliek...  zvolá  sa  stretnutie  všetkých
zainteresovaných (starosta obce, vedenie MŠ, rodičia detí) a nájde sa najvhodnejšia
alternatíva.

30.apríla 2014 FS Fertušky spolu s Íreckými seniormi a obcou organizujú stavanie mája .

Uznesenie č. 233/2014
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie informáciu starostu obce

a) Vyhodnotení architektonickej súťaže
b) Informáciu o novom systéme separácie odpadu, VZN, POH
c) Zámer obce otvoriť ďalšiu triedu v MŠ 
d) Stavanie mája pred OcÚ  
e) Informáciu predsedu komisie na ochranu verejného záujmu o predložení majetkových 

priznaní  



Starosta obce sa dotkol aj otázky prenájmu urbárskeho lesa. OZ musí byť schválená komisia, 
ktorá bude oprávnená v tejto záležitosti za obec jednať. Poslanci sa zhodli na delegovaní 
právomoci OR . Prípadný nájom bude riešený zmluvou, ktorá podlieha schváleniu OZ.

Hlasovanie: Za: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing.Pavol Melo, Ján Novák, Mag.phil.
                          Eduard Novák Juraj Minárik,  Ing. František Nosek, Edita Užovičová  a  
                          Ing.Daniel Zeleňák 
                    Zdržal sa: 0
                    Proti:        0

Uznesenie č. 234/2014
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Delegovanie členov OR na jednanie s výborom  Urbárskeho spolku Jarok vo veci prenájmu 
lesa.  

Diskusia

Do diskusie sa zapojila p. Soňa Noseková, ktorá sa dotazovala na umiestnenie detí v MŠ. Čo
v prípade, ak ich bude menej ako 10. 
K jej názoru sa pripojila aj p. Zuzana Náhlovská, nie je riešením dávať deti starým rodičom.
Je lepšie, ak sú v kolektíve detí. Dotkla sa aj finančnej otázky mladých rodín.
Starosta odpovedal, že OR aj poslanci sú naklonení tomu, aby sa rodičom vyšlo maximálne
v ústrety.  Riaditeľka škôlky pripraví varianty riešenia, finančné ukazovatele, rozsah pobytu
(či bude dieťa v zariadení na celý deň, alebo dopoludnia) , úväzky novoprijatých učiteliek
...Bude zvolané stretnutie za účasti všetkých zainteresovaných a tento problém sa bude riešiť.

Ďalším diskutujúcim bol p. Jozef Vereš, ktorého zaujímala zeleň na Hlavnej ulici.  Mnohé
stromy  sú  vypílené,  bolo  by  vhodné  uvažovať  o novej  výsadbe.  Zaujímalo  ho  ako  je  to
poriešené so skládkou bio-odpadu, kedy sa začne drviť a ako je to s políčnom pre poľovníkov,
rastie tam burina.
Starosta obce – máme podané 2 projekty na verejnú zeleň,  jeden rieši  lokalitu tenisových
kurtov, druhý priestranstvo pred cintorínom. Z týchto prostriedkov by sa dala realizovať aj
nová výsadba na Hlavnej ulici. Čo sa týka bio-odpadu drviče sú vysúťažené, a zkúpené od
1.7. 2014 sa začne s novým systémom, drviče prídu aj do našej obce podľa hramonogramu 2x
ročne, štiepka bude odvezená do novovybudovanej kompostárne vo Výčapoch-Opatovciach.
No a poľovníci by sa mali o svoje políčko postarať sami. 
Viac diskusných príspevkov nebolo vznesených.

Uznesenie č. 235/2014

Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
Diskusné príspevky vznesené na zasadnutí OZ. 



Starosta  obce  požiadal  predsedu  návrhovej  komisie,  aby  prečítal  návrh  na  uznesenie.
K predloženému návrhu neboli vznesené pripomienky a bol jednohlasne schválený. 
Na záver sa starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil.

Róbert Bakyta
Starosta obce

                     Ján Novák                                                              Juraj Minárik
                Overovateľ zápisnice                                            overovateľ zápisnice  

Zapísala:A.Móciková


